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小小生日惊喜

今天是小雅的七岁生日，她早早醒来，期待着家人会为自己准备惊喜。然而，起床后却发现

爸爸妈妈出门了，她有些失望，心想：‘今天会没人记得我的生日吗？’

小雅坐在床边，低头玩着手里的小玩具。突然，门轻轻被推开，爸爸笑着说：‘生日快乐，

宝贝！’紧接着，妈妈抱着一个小蛋糕走了进来，蛋糕上点着七支小蜡烛。小雅惊喜得合不拢嘴，

眼泪在眼眶里打转。

爸爸妈妈陪着小雅唱生日歌，一起吹灭蜡烛，小雅感到前所未有的温暖。妈妈说：‘每年的

生日都是我们最珍贵的日子，因为有你在，我们的生活充满欢乐。’小雅紧紧抱住爸爸妈妈，心

里满是幸福。

那天晚上，小雅躺在床上回想白天的惊喜，她懂得了，家庭的爱像一盏灯，无论何时都会为

她点亮温暖的光。

A Little Birthday Surprise

Today was Xiao Ya's seventh birthday. She woke up early, looking forward to the

surprises her family might have prepared. But when she got up, she found that her

parents had gone out, and she felt a little disappointed, thinking, 'Will no one

remember my birthday today?'

Xiao Ya sat on the bed, playing with her little toy. Suddenly, the door opened

gently, and her dad said with a smile, 'Happy Birthday, sweetie!' Then her mom came

in carrying a small cake with seven little candles on it. Xiao Ya was so surprised

she couldn't close her mouth, tears welling up in her eyes.

Her parents sang the birthday song with her and blew out the candles together.

Xiao Ya felt a warmth she had never felt before. Her mom said, 'Every birthday is our

most precious day because your presence fills our life with joy.' Xiao Ya hugged her

parents tightly, her heart full of happiness.

That  night,  lying  in  bed,  Xiao  Ya  thought  about  the  day's  surprises  and

understood that the love of family is like a light, always shining warmth for her no

matter when.


